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Képviselö-testülete 

BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

KÖZREND- ÉS ÁLLATVÉDELMI BIZOTTSÁGA 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend
és Állatvédelmi Bizottsága 2023. február 22-én a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) 
megtartott ülésén. 

Az ülés kezdetének időpontja: 9.04 óra 

A jelenléti ív alapján jelen vannak: 
Stemler Diána bizottsági elnök, 
Ács Andrea, Kovács Róbert, Marksteinné Molnár Julianna, dr. Mátrai Gábor, a Bizottság képviselő 
tagjai, 
Hódi Richárd, Vincze Sándor, a Bizottság nem képviselő tagjai. 

Távolmaradását előre jelezte: 
Irmalós Bence, a Bizottság nem képviselő tagja 

Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Dr. Szabó Krisztián 
Mustó Géza Zoltán 
RadványiGábor 
Dr. Szüts Korinna 

A nyilvános ülésen résztvevők: 
Kálmán László 

jegyző 

alpolgármester 
alpolgármester 
a Jegyzői Főosztály vezetője 

a Polgárőr Egyesület vezetője 

Az ülést vezeti: Stemler Diána bizottsági elnök 

Távolmaradás oka: 
egyéb elfoglaltság 

Elnök: Napsütéses jó reggelt kívánok mindenkinek! Már megnyomtam néhányszor. Kérem 
szépen Alpolgármester urakat! Köszönöm. Megkezdenénk a februári Közrend- és Állatvédelmi 
Bizottság ülésünket. Szeretettel üdvözlöm köreinkben az Alpolgármester urakat, Jegyző urat, a 
Hivatal munkatársait, illetve Kálmán Lászlót a Polgárőr Egyesülettől. Bejelenteném, hogy az 
ülésről hangfelvétel, illetve jegyzőkönyv készül, a jegyzőkönyvet Tibold Zsanett fogja vezetni. Azt 
szeretném kérni mindenkitől, hogy írja majd alá a jelenléti ívet, ha még nem tette volna meg, bár 
mindig figyelem, hogy bejövetelkor írjatok alá. Van-e még bejelentenivaló? Kérem szépen, hogy 
jelentkezzenek be a Bizottság tagjai, és akkor meg is tudom állapítani, hogy 7 fővel 

határozatképesek vagyunk Irmalós Bence jelezte, hogy egyéb elfoglaltság miatt nem tud ma 
részt venni ezen az ülésen. Azt szeretném kérdezni a Bizottság tagjaitól, hogy van-e bárkinek a 
napirendhez kérdése, észrevétele, felvétele, levétele? Ha nincsen, akkor arra kérném a 
Bizottságot, hogy szavazzuk meg a mai napirendünket. 
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A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és 
Állatvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét 
(3/2023. (II. 22.)]: 

1. A Kőbányai Polgárőr Egyesületnek nyújtott 2022. évi támogatás elszámolása (72. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

2. A Kőbányai Polgárőr Egyesülettel kötendő együttműködési megállapodás (73. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 7 igen egyhangú szavazattal elfogadtuk a mai 
napirendünket. 

1. napirendi pont: 
A Kőbányai Polgárőr Egyesületnek nyújtott 2022. évi támogatás elszámolása 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

Elnök: Az első napirendi pontunk a Kőbányai Polgárőr Egyesületnek nyújtott 2022. évi 
támogatás elszámolása, ami a 72. számú előterjesztés, előterjesztő Mustó Géza Zoltán 
alpolgármester úr. Felhívom a figyelmet arra, hogy itt nemcsak az elszámolásokat tárgyaljuk, 
hanem itt van egy, vagy az a másik, bocsánat? Az együttműködési megállapodást is fogjuk 
tárgyalni, úgyhogy kérdésekre van lehetőség. Megadom az előterjesztőnek, Mustó Géza 
Zoltánnak a szót. 

Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen, Elnök asszony. Nagy tisztelettel köszöntöm Kálmán 
László Polgárőr Egyesület vezetőjét. A számok részénél maradjunk kezdésnek. Szerintem, akit 
érdekel, az áttanulmányozta az elmúlt napokban az elszámolást. Amit én érdekesnek tartok, 
hogy a költségeitek, kiadásaitok kapcsán látható, hogy a személygépkocsik fenntartása és az 
ezzel összefüggésben lévő kiadások rendkívül karakteres mértékben megnövekedtek. Ez több 
mint az egyharmada gyakorlatilag a Ti kiadásaitoknak. Azzal az optimista jó hírrel tudok 
szolgálni, hogy teljes egyetértésben - frakcióvezetőkkel és képviselőtársakkal, akik az elmúlt 
hónapokban a költségvetés előkészítésén jelen voltak - szeretnénk idén is, tehát a 2023-as 
gazdasági évben is támogatni a működéseteket, és bízom benne, hogy a csütörtöki napon a 
költségvetés elfogadásakor ez most már akkor biztossá válik. Az a munka, amit Ti elvégeztek 
Kőbányán, az azt gondolom, hogy Főváros-szerte példaértékű lehet. Baricska rendőrkapitánytól 
folyamatosan kapom azokat a híreket, hogy 100%-ban tudtok partnerek lenni a napi 
munkavégzésben. Ehhez gratulálok! A kérdések megkezdését akkor most megnyitnám azzal, 
hogy tudsz-e nekünk arról mondani valamit, hogy ugye, ez egy olyan tevékenység, amiért a 
hölgyek, urak, akik Veled, Veletek dolgoznak, semmilyen térítést tulajdonképpen nem kapnak, 
viszont sok esetben akár a testi épségüket is kockázatra tevő munka, de hogy mentális zúzást 
kapnak, az biztos. Miért megy ma valaki ebben a rendkívül anyagias világban egy ilyen területre 
segítőnek, munkatársnak? Köszönöm. 

Elnök: Megadom a szót. 

Kálmán László: Nagyon szépen köszönöm a kérdést is. Legelőször meg szeretném köszönni azt 
a támogatást, ami hosszú évek óta töretlenül tart az Egyesület irányába, és egyben azt is 
bejelenteni, hogy azt azért tudni kell, hogy a 2023-as évben egy csodálatos év lesz számunkra, 
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márpedig azért, mert az Egyesület - a jogutódja az Óhegy Polgáregyesületnek - idén lesz 10 éves, 
tehát jubilálunk is. 10 éve töretlenül támogatja a Testület és az Önkormányzat ezt a 
tevékenységet a kerületben, és büszke vagyok a kollegáimra, akik ezt a nem kis feladatot 
önkéntesen csinálják. A választ a kérdésre nem fogom kikerülni természetesen. Én is kutatom és 
keresem, hogy mi a megfelelő válasz rá, hogy miért csinálja valaki. Hát, a kollégáim, hogy miért 
csinálják? Azért, mert szeretik. És azért szeretik, és tesznek valamit a közért. Különböző 
szakmákból vannak, voltak olyan sztereotípiák régen is, hogy ezt valaki azért csinálja, mert nem 
jutott be a rendőrségre, meg nem került felvételre. Hát, nem igaz, mert van olyan kollegánk, aki 
éppen most járja a rendőri iskolát, és éppen most beöltözik egyenruhásnak. Ő ezt szerette volna, 
elérte, tehát nem igaz. Aki pedig étteremben szakácsként dolgozik, esze ágában sincs felszerelni, 
de tenni akar valamit a közért. Itt vagyok én, mint elnök, beszéljek a magam nevében is: imádom 
a gyerekeket. Nem titok, nagyon szeretek gyerekekkel foglalkozni, segíteni nekik. Lehetőségem 
van ennek a programnak a keretében, mint Egyesület, segíteni gyerekeknek, próbálni helyes útra 
terelni, a szemléletüket formálni, és ez nem egyoldalú, hogy mi csak adunk, mi ezáltal kapunk is 
a személyiségünkre. Tehát csúnyát fogok mondani, ha rákeresünk, hogy önkéntesség, első 

gondolatként kiírja, hogy ebből profitál maga az önkéntes. Tehát kikerül a saját 
komfortzónájából, ad valamit, és nagyon sokat kap érte. Tehát kapok visszajelzéseket, hogy „Jaj, 
de jó volt, Laci bácsi!", már elnézést, hogyha a gyerekektől megfogva. A kollegáim: ,,Köszönjük 
szépen, hogy itt voltak!". A temetőszolgálatnál: ,,Köszönöm szépen, hogy segítettek, köszönöm, 
hogy megmutatták az utat, elkísértek!". Ha mentőt kellett hívni, sajnos ilyen is volt: ,,Köszönöm, 
hogy segítettek!". És nem számít, hogy nekünk azt fogják mondani, hogy „Jaj, a rendőr kollegák 
segítettek.", mert éjjel-nappal velük vagyunk. Tehát én úgy gondolom, hogy adunk is és kapunk is 
nagyon sokat. És meghatározni azt, hogy ezt valaki pontosan miért teszi, én úgy gondolom, hogy 
ezért a kölcsönhatásért. Anélkül, hogy meg is tudná fogni és el tudná mondani, ez a kölcsönhatás, 
ami nagyon-nagyon fontos, hogy segít neki. És még valami: azok is segítenek ebben, és azok is 
önkéntesek, akik a szervezetünket támogatják, tehát a Bizottság tagjai, a Testület tagjai, az 
Önkormányzat, a MÁV, az Opera, aki csak minket támogat, egyáltalán a civil szervezeteket 
támogatja, az mind-mind önkéntessé válik. Elnézést, hogy ezt mondom, de ez így van. Úgyhogy 
így tudom megfogalmazni: tehát adunk és nagyon sokat kapunk. Kapunk szeretetet, 
megbecsülést. Ebben az idényben számtalanszor találkoztam olyan összefogással, amikor 
például a gyerekeknek programot kerestünk a szokásos rendőrséggel közös egyheti 
gyerektábornak, itt a kerületben lévő kollegák, elnézést, de mondok egy pár nevet, hogyha 
szabad: a BBU központ fölajánlotta a sporttelepét, hogy menjünk oda, vigyük oda egy napra a 
gyerekeket. ,,Ingyen, bérmentve segítünk, hiszen a Polgárőrség segít nekünk a 
rendezvényeinken." Álmomban nem gondoltam volna, a mászóközpont tulajdonosa: ,,Vigyük 
oda, én támogatom a Polgárőrség által támogatott gyerekeket." Hogy felejthetetlen programot 
biztosítsunk nekik, mellénk álltak. És a Kőbányai Bringások, ugye, megyünk az eseményeket 
biztosítani: ,,Természetesen, Tamás, személyesen jövök veletek, gyerekek, segítek, mert a mászás 
a hobbim, segítek a gyerekeknek." Én ilyet nem tapasztaltam, már elnézést, a civil 
munkahelyemen ilyen segítséget, nem tapasztal meg másban ezt az összefogást, és szerintem 
erre a kerület büszke lehet. Álmomban nem gondoltam volna, hogy ez ilyen. És ez nem úgy ment, 
hogy izzadtságszagú, hanem gond nélkül. Mintha ez természetes lenne itt Kőbányán, hogy 
egymást segítjük. Én úgy gondolom, hogy itt rejlik az önkéntesség fogalma. Hogy a jövőben 
mennyire könnyű vagy nehéz meggyőzni a fiatalokat arról, hogy csatlakozzanak ide, én úgy 
gondolom, ez feladatunk. Feladatunk, hogy meggyőzzük a fiatalokat, és az én generációmat is 
megszólítsuk, hogy valahogy a munkavégzésből kimenjen valamilyen módon, hogy jöjjenek bele, 
mert igen, ez egy nagyon nehéz helyzet a civil szervezeteknek, hogy az utánpótlást biztosítani 
kell. Köszönöm szépen. 

Elnök: Köszönjük szépen. Kiemelve még az önkéntességről egy nagyon fontos adatot, ami 
szerepel a beszámolóban: 428 szolgálati alkalommal összesen 3038,5 órát teljesítettek a tavalyi 
évben. És ebben nincsenek benne az adminisztratív óraszámok, tehát hatalmas, hatalmas 
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munkát tesznek le ezek az emberek önkéntesen, köszönjük szépen. És Ács Andrea volt az első, 
aki jelezte, úgyhogy megadom a szót. 

Ács Andrea: Köszönöm szépen. Én kettő dolgot szeretnék kérdezni. Egyrészt arról, hogy 
olvastam egy olyat ebben az előterjesztésben, hogy van egy fő ifjú polgárőr. Ez mit jelent? Ő 
kicsoda, hány éves vagy egyáltalán mit jelent az, hogy ifjú polgárőr? A másik pedig, hogy az írják, 
hogy amire szükségük lenne: ,,folyamatos technikai fejlődés, új eszközök, a tudás növeli a 
hatékonyságot". Ennél konkrétan mire gondol? Mi az, amiben mi tudnánk segíteni? Köszönöm. 

Elnök: Megadom a szót. 

Kálmán László: Az ifjú polgárőrünkre nagyon büszke vagyok. Ugye, ígértem azt, hogy nyitni 
fogunk a fiatalság felé. Hát, a covid az, elnézést, de gátat szabott ennek. Viszont, ahogy a covid 
levonult, elkezdtünk a fiatalokkal foglalkozni, kaptam segítséget is természetesen ebben. Jöttek 
közösségi szolgálatra diákok. Egy diákkal indultunk közösségi szolgálaton, becsülettel 
végigcsinálta a szolgálatot. Közösségi szolgálatot nagyon korlátozottan tudunk alkalmazni a 
polgárőrségben, de a gyerekek segítése az egyik legjobb, meg a rendezvények. Ebből azért 
bővelkedünk itt Kőbányán. Annyira megszerette a kolléga - tizenhat éves, Ádám -, hogy letette a 
polgárőr vizsgát, és jelentkezett hozzánk ifjú polgárőrnek. Jelenleg az igazolvány készítése 
folyamatban van, de nem ért véget a folyamat, hogy lett egy ifjú polgárőrünk, hozott magával egy 
fiatal kollégát közösségi szolgálatra. Tehát beindult végre az a láncolat, amire én az első évtől 
kezdve vágytam vagy vártam. És remélem, hogy ez nőni fog. A polgárőrségnek is van egy 
képessége, hogy hány diákot tud ellátni és foglalkoztatni, erre nagyon figyelnünk kell, hogy ezt 
ne lépjük túl, és ne azért, hogy mi mutogassuk a számokat, hogy mennyi ifjú polgárőrrel tudunk 
foglalkozni. Nem, racionális számokban kell gondolkodni, hogy mennyi fiatalhoz tudunk elérni. 
Nagyon nagy kapcsok ezek a diákok. Amikor fiatalokat kell megérintenünk a közbiztonságban, és 
ott egy diák, rajtunk keresztül van, a mi oldalunkon, mint felügyelő, az óriási segítség. Olyan, 
mint egy tolmácsgép, bocsánat, a fiatalok között. Nagyon-nagyon büszke vagyok rá, hogy most itt 
van velünk. A második kérdésre a válasz az, hogy technikai eszközök Technikai eszközökből, 
amikor az Egyesületet átvettem, nagyon nem találtam nagyon olyan eszközöket, amit most 
minden évről-évre folyamatosan frissítünk. Még az eszközökön belül is ezt két opcióra teszem: 
az egyik a bűnmegelőzésben vesz részt, ez az úgynevezett prevenciós eszköz. Nem tudom, de a 
Testület biztosan látott már ilyet, részegszemüvegek, alkoholos kábítószer-befolyásoltságot 
szimuláló szemüvegek. Ezek analóg szemüvegek, és ezekkel tudjuk gyerekek és felnőttek között 
is megmutatni, hogy ez miért rossz, miért rossz az alkohol, milyen hatásokat ér el, és ezt tudjuk 
illusztrálni egy-egy nagyobb, akár Rendvédelmi Napon, kivonuláson, gyerektáborokon ezeket az 
eszközöket rendszeresen használjuk. Nem rendelkeztünk vele, tehát mindig rá voltunk utalva 
ezekre az eszközökre, hogy valami társszervtől elhozzuk, elkérjük, és a többi. És ezeket az 
eszközparkokat kívántam én, és kívánom ma is - azt mondom, hogy ezeket muszáj - fejleszteni. 
Lenni kell sajátnak, hogy saját lábunkon is tudjuk ezeket a prevenciós előadásokat tartani, hogy 
ne mindig arra alapozzunk, hogy más társszervvel együtt, hanem önállóan is képességet 
nyerjünk. A másik tekintet, ami a felszerelésekre vonatkozik, és az elmúlt években egy 
robbanásszerű fejlődés történt az Egyesület életében, defibrillátorunk, újraélesztő készülékünk 
van gépjárműben, ami mobil, tudunk vele menni. Utánajártunk, oktatást is kaptunk rá, ez egy 
nagyon-nagy dolog. Ez még egy lehetőség itt Kőbányán belül. Vannak olyan keresőeszközeink 
most már, amit először az ember azt gondolná, hogy egy kicsit túlzás: hőkamera és éjjellátó 
kamera. Ezek segítenek a keresésben. Ez több szinten is keres: a bűnmegelőzésben is, illetve 
biztosan emlékszünk, hogy egy kisfiú eltűnt nemrég a Merzse mocsárnál, ugye, abban az ötven 
fős brigádban mi is ott voltunk keresni, és tudtunk olyan technikai eszközöket vinni, hogy 
nemcsak a saját szemünk volt, hanem eszközeink vannak arra, hogy megtaláljuk az eltűnt 
személyt. Ezt nagyon-nagyon fontosnak tartom. A hő kameráról én úgy gondolom, és itt én is kint 
voltam szolgálatban, mentettünk már életet. Tehát éjjel buszmegállóban feküdve egy 
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széldzsekiben találtunk egy fiatalembert erősen alkoholos állapotban, a hőkamerán nem láttuk a 
kezét. Azonnal hívtuk a mentőt, magánál volt, az okmányait már nem tudta elővenni, 

Iejelentettük a TIK-nek is, és büszkeséggel tértünk haza, amikor azt mondta a mentős is, hogy 
„Fiúk, ez tényleg necces volt". Tehát kerületen belül kell lenni ilyen eszközöknek, amik segítik a 
munkánkat. Hiába mondja azt valaki, már elnézést, félkómás állapotban, hogy „Nincs semmi 
bajom, majd hazatalálok.", mikor már annak a jelét látjuk, akár egy technikai eszköz segítségével, 
hogy ide kell szakavatott segítség, tehát mentő-, illetve orvossegítség kell, akkor is kihívjuk, ha 
nem tetszik, mert meg kell, hogy mentsük. Már bocsánat, hogy ezt mondom, ez a dolgunk. És 
ezekre a technikai eszközökre helyezem a hangsúlyt, illetve van még egy utolsó szegmens, az 
pedig a különböző programok, akár Rendvédelmi Nap, vagy gyermektáborokban az ifjúságnak a 
nevelésére szolgáló közlekedésbiztonság, bóják, focilabdák, akadálypályákat tudjunk építeni egy 
bemutatón, hiszen, ha önmagában kimegy a polgárőrség szépen felöltözve, nem fog működni, 
ehhez eszközök kellenek, hogy lefoglaljuk őket. Ezeknek a fejlesztésére ezt értem, hogy 
folyamatosan, hogy ezt nem lehet egyik évről a másikra mindet megvenni, mert bocsánat, ezt 
ütemezetten kell középtávon. Hogy mikor jutunk el arra a pontra, hogy na, ez igen! Egyébként 
nagyon közel vagyunk hozzá. Nagyon köszönöm. 

Elnök: Köszönjük szépen. A következő, sorrendben dr. Mátrai Gábor képviselőtársam, akinek 
megadom a szót. 

Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót. Hát, én igazából mindenre megkaptam 
nagyjából a választ. Ács Andrea képviselőtársam is megkérdezte, pont a közösségi szolgálatot 
akartam a fiatalok bevonásával kapcsolatban, de egy kérdésem lenne. Nem tudom, hogy az 
iskolai jelenlét, az mennyire erős itt a polgárőrség tekintetében, mondjuk bemutatóba, mint 
ahogy van egy iskolarendőr, egy polgárőr, működhetne ez, legalábbis középiskolai szinten. 
Tehát, hogyan ítéli meg Elnök úr, hogy itt az iskolákban fiatalok bevonásával hogyan tudna 
működni itt, meg tudnák-e mutatni ezt az önkéntes civil összefogást, vagy működik-e egyáltalán 
ez itt a kerületi iskolákban a polgárőrség részéről? 

Kálmán László: Köszönöm szépen. Nem indultunk el ezen a vonalon még olyan ütemmel, ahogy 
szeretnénk. Egyelőre „függő ütemben" vagyunk, tehát a rendőrséggel közösen dolgozunk ezen, 
és közösen jelenünk meg ezeken a rendezvényeken az iskolákon belül is. Önállóan még nem 
voltunk annyira, se technikailag, se felszereltségileg érettek, hogy ilyen bemutatót tartsunk. Én 
remélem, hogy az idei év ezt az áttörést meghozza. És igen, alkalmasak kell, hogy legyünk arra, 
hogy önállóan és nem a közbiztonsági oldalát megragadva, hanem az önkéntesség fontosságát 
vigyük az iskolákba. Tehát, hogy ne csak az a polgárőr-egyenruha legyen ott, hanem az 
önkéntesség szelleme. Igen, szeretnénk erre erősen hangsúlyt fektetni, ami korlátozott, ezt azért 
tudni kell, és be kell látni. Minden egyes munkatársam dolgozik munkahelyen, tehát ezt 
önkéntesen végezzük. Nehezebb az olyan feladatokat megszervezni, amikor hétköznap 
napközben kell. Tehát ebben nekünk inkább a rendezvények felé kell orientálódni, mert azt fixen 
tudjuk munkaszüneti vagy iskolaszüneti napokon tenni, mint az iskolaidőben. Nagyon szépen 
köszönöm. 

Elnök: Köszönjük szépen, és akkor Radványi Gábor alpolgármester úrnak adom meg a szót. 

Radványi Gábor: Köszönöm. Itt már többen érintettétek az iskolai közösségi szolgálatot, ez 
nekem is föl volt írva. Én olyan aspektusba helyezném ezt, ahogy nézem a 7. oldal tetején az 
együttműködéseknél vannak szerződéses együttműködő partnerek, meg úgy fogalmaztál, hogy 
„szóbeli együttműködés, közös tevékenység". Itt a szerződéses együttműködő partnereknél van 
öt-hat-hét felsorolás. Kérdezem, hogy a Zrínyi Gimnáziumban, ugye, van Rendvédelmi osztály, és 
ugye, őrájuk lehetne alapozni akár ezt az iskolai közösségi szolgálatot, mint ahogy valószínűleg 
ezt meg is teszitek. Ez nincs nevesítve itt, és én célszerűnek látom, hogyha szerződéses 
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együttműködő partnerek vannak, nem azért, hogy eggyel több legyen és jobban mutasson a 
beszámoló, hanem ezt tényleg meg lehetne tölteni úgy tartalommal akár, hogy a Zrínyi vállalja 
azt, hogy x-számú órában, évente ennyi órában biztosít a rendvédelmi osztályok részére iskolai 
közösségi szolgálatot. Tehát ezt valamilyen módon ledokumentálva, mert ahogy elmondtad, 
szokott ilyen lenni, csak ez valahogy úgy nincsen teljesen nevesítve. Úgyhogy én azt 
mindenképpen jónak találnám, hogy egy ilyen együttműködési megállapodást velük kötni, mint 
ahogy nem szerepel benne a büntetés-végrehajtási intézményekkel történő együttműködés sem. 
Szóbeli megállapodás lehet, hogy ott is van, bár ott sem látom őket. Ezt azért mondom el, mert az 
utóbbi időben megint elharapózott a tiltott kapcsolatteremtés a Venyige környékén, és a 
másodiknál (a második napirendi pontra utal) majd szövegszerű javaslatom is lesz, amikor az 
együttműködési megállapodást módosítjuk, illetve elfogadjuk, akkor erre vonatkozólag lesz 
módosító javaslatom is. Szerintem célszerű velük is megkötni egy ilyen megállapodást. 
Harmadikként, amit még felírtam az az, hogy úgy gondolom, hogy Elnök úr nagyon jól integrálta 
a korábbi polgárőr egyesületek töredékéből összeálló csapatot, mert itt különböző érdekek és 
érdekellentétek voltak. Én az látom, hogy egy egységes csapatot tudott kialakítani, és ez 
mindenképpen a vezetői erényeidet bizonyítja. Még egy olyan kérdésem lenne, hogy tudom, 
hogy az önkéntességen van a hangsúly, de én már többször vettem részt akár futóversenyek 
ellövésénél, ahol mondjuk az Aldi vagy más szponzorok finanszírozták ezt, és ott is szükség van 
úgymond ilyen szolgáltatásra, hogy rendezvénybiztosítás. Minden esetben csak az önkéntesség 
és az ingyenesség dominál, vagy esetleg a saját működéseteket valamilyen formában, akár 
fizetés formájában, tehát hogy a megrendelő fizet a Polgárőr Egyesületnek ez elképzelhető vagy 
lehetséges, vagy jogszabályilag ez rendben van-e? Mert ha ilyen lehet, akkor én azt gondolom, 
hogy a saját működéseteket miért ne tudnátok magatok is egy picit megtermelni, és nem csak a 
felsorolt öt szervezetnek a szponzorációjából élni. Elnézést, lehet, hogy túl direkt volt a kérdés, 
de kíváncsi vagyok rá. Köszönöm. 

Kálmán László: Nagyon szépen köszönöm. Megpróbálok szépen kronológiailag sorrendben 
menni. Tehát az iskolák, az együttműködés a beszámolóban, ami történt, azt kifejezetten úgy 
állítottuk össze, hogy akik közvetlenül támogatják az Egyesületet. Azokkal van írásos 
együttműködés. A szóbeli együttműködés pedig azon partnerekkel, igen, valóban nincs mindenki 
felsorolva, mert ugye, a BV-vel szoros a kapcsolatunk, ugyanúgy megyünk hívásra, ugyanúgy ott 
vagyunk velük, segítünk az említett bemutogatásokon, amik újra megjelentek, illetve kapunk 
támogatást a Büntetés-végrehajtástól termek és konferenciatermek biztosításra, akár egy ülésre 
is vagy díjátadóra. Tehát elég szoros az együttműködés, ez az én figyelmetlenségem volt, mert 
oda kellett volna írni a szóbelire. Hogy érdemes-e ezt írásbelire rakni, és az iskolákkal is 
érdemes-e szépen, fokozatosan írásbeli együttműködést fektetni, azt mondom, hogy igen. Igen, 
tehát abszolút egységesen az a válaszom, hogy igen. El kell induljunk, megérettünk most már rá, 
most már azt tudom mondani itt a sok év alatt, hogy elinduljunk ebbe a vonalba, és gondoljunk is 
2023-ban erre, hogy a kerületi iskolák, főleg az, ami szakmai, meginduljunk és együttműködési 
keretet is adjunk ennek, írásos formát is és bejussunk. Tehát erre egyértelmű igen a válaszom. 
Remélem, a következő éves beszámolóban ez ott fog szerepelni. A másik a támogatásra 
vonatkozó. Ez egy önkéntes tevékenység, jelenleg az Egyesületünk nem közhasznú, tehát nem 
végezhetünk ilyen tevékenységet összegért, semmilyen felajánlásért. Lehet az Egyesületet 
támogatni teljesen más módon, pártoló tagokat lehet felvenni, illetve megvan a jogi módja, hogy 
hogyan tudnak minket támogatni. Fizetést, ilyesmit nem tudunk szedni ezekért a 
rendezvényekért, menni tudunk és rendületlenül segíteni. Amit mi látunk, hogy visszakapunk, 
az, amit az előzőekben mondtam. Tehát igazából a fizetség ott jön meg, hogy lehet, hogy nekem 
költenem kéne egy gyerektáboroztatáson egy sportpályára, és azt megkapom ingyen. Tehát ez a 
fizetség működik, csak ezt akarom vele kifejezni, csak nem anyagias módon. Anyagias módon 
sajnos nem tud működni. Nincs tudomásom róla, hogy jogilag tudnánk így ezt az Egyesületet -
mivel nem közhasznú - működtetni, hogy ezért fizetést kapjunk, és így az Egyesület tőkéjét 
növelni. Meg tudom nyugtatni, hogy ez a támogatás, amit én látok, amit összességében kapunk, 
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látjuk a támogatók körét, ez a működésünkhöz jelen pillanatban, és ahogy látszik a beszámolón 
is, tehát ne csináljunk belőle titkot. Tudtunk fejlődni, tehát látszik, hogy van olyan rovat, van 
olyan százalék, hogy igen is tudott a felszerelésünk fejlődni, igenis egy homogén, egységes 
megjelenés van a ruházatban. Egy nagyon szép megjelenés van a gépjárművekben, egységes, 
képviseljük Kőbányát a feliratokkal, egy egységes honlap van, egy közösségi oldalunk. Tehát 
jelenleg ez a támogatás, én büszkén mondhatom, hogy erre az Egyesületre, ehhez a munkához, 
ehhez a létszámhoz megfelelő. Hogy a jövőben meg hogyan lehet ezt fejleszteni és mikor 
szükséges, azt majd a jövő szerintem ki fogja hozni. Nem tudom, hogy így, remélem kielégítő. 
Köszönöm szépen. 

Elnök: Alpolgármester úr. 

Radványi Gábor: Igazából én csak azért kérdeztem, mert itt van például a BBU-nak ez hétvégi 
programja. Tudom, hogy ez nevezési díjas, komoly bevételük van, majd utána azt mondják, hogy 
egy ingyen dolgozó szervezetet idehívunk, és akkor ezt a költséget megspóroljuk. Aldi Női 
Futógála vagy Futóverseny. Az Aldi szintén, mint szponzor, ott is van nevezési díj, nem kevés. 
Zúzmara Futam szintén Kőbányán szokott lenni, és hogyha ilyeneket biztosítanak, és egyébként 
meg bevétel-orientáltak a szervezők, akkor én azt gondolom, hogy az lenne a normális, hogy nem 
a kőbányai polgárőröket vesszük elő ingyenmunkára - bocsánat -, hanem akkor valamit 
fizessenek is érte. Én csak ezért kérdeztem, de nyilván az önkéntesség elvét meg sérti. 

Kálmán László: Tehát a szerepvállalást azt fel tudjuk vetni feléjük, de ugye, nem irányulhat 
ilyenre a konkrét kérésünk egy eseményre, de maga az Egyesület felé igen, lehet. Ha ebben akár 
támogató segítséget kapok, azt is megköszönöm a BBU felé. Most is egyébként ott leszünk 
hétvégén igen nagy létszámmal, tehát ez egy ilyen, köszönöm. 

Elnök: Akkor most jegyzőkönyvvel szeretném fölvenni azt, hogy segítséget szeretnénk nyújtani 
abban, hogy az ilyen események esetén ezekkel a különböző cégekkel valamilyenfajta 
megállapodás mentén segítséget kérjünk a polgárőrség munkájának segítéséhez, és Kovács 
Róbert képviselőtársamnak adom meg a szót. 

Kovács Róbert: Köszönöm szépen. Ugyanezt akartam fölvetni, hogyha a fiataloknak fizetséget 
nem adhat mondjuk a BBU vagy az Aldi, ahogy említetted, de egy támogatási összeget adhat az 
Egyesület részére egy másik körben. Csak ez egy megállapodás kérdése ettől kezdve, egy jó 
szándék kérdése, ennyi. 

Elnök: Ács Andrea képviselőtársamnak adom meg a szót. 

Ács Andrea: Köszönöm. Hát, mivel itt van a körünkben Jegyző úr, aki nyilván szakavatott ebben, 
mondja már el, legyen kedves, hogy ha ugye, van egy egyesület, önkéntes alapon működik. 
Nyilván szerintem az Aldi-tói, ha már őket említették, vagy tökmindegy, Tesco-tói, teljesen 
mindegy, nyilván nem lehet olyat kérni, hogy itt dolgozunk, nem tudom én, 12 órát, akkor tessék 
már fizetni nekünk. Persze, támogatást azt lehet, nyilván az is őrájuk van bízva, de hogyha azt 
szeretnénk, hogy azért valami pénz álljon a házhoz, akkor gondolom, hogy nem így kellene 
működnie az Egyesületnek, hanem másmilyen formát kellene választani. Értem, amit mondtatok, 
de akkor meg pont az önkéntesség, mint olyan, fog akkor ebből az egészből kicsúszni. Tehát 
ennek van-e valami jogi kiskapuja, amit esetleg ki lehetne használni erre a célra? Köszönöm. 

Elnök: Jegyző úrnak adom meg a szót. 

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Az Egyesület tevékenységének vannak ebben az esetben, 
hogyha szolgáltatást nyújtana az Egyesület, akkor polgárjogi kérdései és vannak egyéb 
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adminisztratív, adójogi kérdései. Polgárjogi értelemben az Egyesület, mint jogi személy, hogyha 
az alapító okiratában szerepel, és a tevékenységében ez számára vállalható, akkor nyújthat 
szolgáltatást egyébként, ha ennek megvannak a megfelelő pénzügyi, adóügyi vonzatai, és ezt az 
egyesület tudja kezelni. Az egy másik kérdés, hogy az Egyesület ebből az esetleges 
tevékenységéből beszedett bevételből, vagy akár adományból beszedett bevételéből a Polgárőr 
Egyesület önkéntes tevékenységi jellege miatt a tagjai részére fizetséget, a polgárőr
tevékenységért nem nyújthat. De egyébként az Egyesület a tagjai számára megint csak, ha az 
alapító okirat, az egyesületi törvény szerinti formában teszi ezt, akkor nyújthat szolgáltatást, 
vagy akár az Egyesület ebből a bevételből fejlesztheti a tevékenységét más módon. Tehát nem 
függnek ezek ilyen módon össze. A Polgárőr Egyesület, az nyilván nem alakulhat át egy 
profitorientált biztonsági céggé, mert az nem Polgárőr Egyesület. Tehát ha valaki pénzért akar 
egy ilyen tevékenységet végezni és az alkalmazottai, tagjai számára fizetséget adni, akkor az az 
Óhegy Őrző-védő Kft., amelynek az alkalmazottjai ezért pénzt kapnak. Tehát a kettő ezen a 
ponton nem egyeztethető össze. Köszönöm. 

Elnök: Köszönjük szépen Jegyző úrnak a tisztázást, és Elnök úrnak adom meg a szót. 

Kálmán László: Igen, annyit azért szeretnék elmondani, hogy az évek során kerestünk meg 
multicégeket is, akik a kerületben vannak Tehát azért illúzió ne legyen, tehát ha velünk köt 
valaki egy szerződést, egy támogatási szerződést, feltételeket fog diktálni, ahogy a MÁV is. 
Feltételei, hogy a MÁV területén valóban járőrszolgálatot látunk el, segítjük a közbiztonság 
megvalósulását. Ha úgynevezett ilyen cégekkel kötünk ilyen együttműködést, ő is feltételeket fog 
diktálni. Az egy nagy kérdés, hogy hol van az a határ, hogy minek a rovására tudjuk ezeket a 
feltételeket teljesíteni. Mert ugye, ez egy önkéntes tevékenység, tehát ha nekem azt mondják, 
hogy akkor „Én adok támogatást, de te nekem minden futóversenyemen leraksz négy embert", és 
én nem tudok, akkor nem tudom teljesíteni a támogatást. Illetve minél több ilyen támogatás van, 
annál többfelé elkötelezem a kollégákat, és bizony, azt kell, hogy mondjam, hogy akkor viszont 
közös rendvédelmi-bűnmegelőzési szolgálatból kell elvonjam az embert, ami meg jelenleg a 
kerületben prioritás abszolút támogatni a rendőrséget, azért létszámgondokat is jelentene. Ez az 
egyes számú prioritás. Innen nem szeretnénk elvonni, tehát nem tudok még annyi cég felé nyitni, 
amennyit szeretnénk. Lenne támogató, de olyan támogatónk, aki nem támasztana ezért cserébe 
valamit, természetesen nincs önkéntesen azok közül az új cégek közül, de keressük a módját. 
Nagyon szépen köszönöm. 

Elnök: Amiről beszéltünk a bizottsági ülést megelőzően is Elnök úrral, hogy szeretnének új 
embereket bevonni a polgárőrség tevékenységébe, arra kérném a Bizottság tagjait, hogy a saját 
köreikben reklámozzák, hogy lehet ilyen önkéntes szolgálatra jelentkezni. És Marksteinné 
Molnár Juliannának adom meg a szót. 

Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Nagyon sok fontos dolog elhangzott már, 
úgyhogy nem akarok mindegyikre reflektálni, de talán az egyik a számomra legfontosabb dolog, 
amiről a korábbi években is nagyon sok vita volt, ez a bizonyos önkéntesség kérdése, és hogy a 
Polgárőr Egyesület mennyire tudja elkötelezni magát szerződésben egy-egy szervezet, támogató 
számára. Tehát valóban, egy egyesület végezhet gazdasági tevékenységet is, ha az alapító 
okiratában ezt meghatározza, hogy a bevételeit így is növeli, de én azt gondolom, hogy helyes 
úton járnak, amikor nem ebbe az irányba indulnak el, hiszen itt az önkéntességre kell fókuszálni. 
A tagokat nem lehet jó előre, kvázi, lekötni olyan tevékenységre, amit nem biztos, hogy fognak 
tudni majd vállalni. Ami szerintem nagyon fontos és régebb óta téma ez már, hogy hogyan lehet 
sok embert mozgósítani, bevonni a közbiztonság megerősítése érdekében. Melyik réteget lehet 
még megszólítani? A fiatalokat válóban nagyon nehéz megszólítani, talán még van egy út, amin el 
lehet esetleg gondolkozni. A Nagycsaládos Egyesület, a Szent László Nagycsaládos Egyesület 
szokott ilyen prevenciós programokat tartani az internet veszélyeivel kapcsolatosan, ahol 
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nagyon-nagy számban jelennek meg fiatalok, és érdekli őket ez a téma, hiszen napról napra 
szembesülnek ezekkel a problémákkal, és nagyon kevés számukra az a hiteles információ, amit a 
fiatalok egymásnak tudnak adni. Talán ez lehet még egy olyan terep, ahol esetleg a fiatalokat 
meg lehet szólítani, meg lehet érinteni. A másik, ugye, az idősebb korosztály. Ők talán több 
szabadidővel rendelkeznek. Ezt én mindig fölvetem, legutolsó beszélgetésünkkor is említettem, 
hogy valamikor Kőbányán elég jól működött a SZEM-mozgalom, és ez tényleg a prevenció 
területén nagyon hatékony tud lenni. Úgyhogy azt hiszem, hogy talán ezen is el lehet 
gondolkozni, ha akad a csapatban egy olyan aktív fiatal nyugdíjas, aki talán tud maga köré 
szervezni lakóterületen olyan társakat, akik ebbe esetleg bekapcsolódnak. A másik, aminek 
nagyon örülök, hogy Kőbányán, ugye, több polgárőr egyesület volt, talán 2010-ig olyan öt-hat 
egyesület működött, és leginkább területi elv alapján oszlottak el. Nagyon jó együttműködést 
próbáltak meg kialakítani egymással, de talán azt gondolom, hogy ez a leghelyesebb út, ami most 
megvalósul, hogy egy egységes irányítással, feladva ezt az elaprózást, amire egyébként akkor is 
volt már igyekezet, hogy úgy mondjam, egy összefogásra, de azt látom, hogy ez mostanra érett 
be. Úgy tűnik, mostanra valósul meg, úgyhogy további jó munkát kívánok. Köszönöm szépen. 

Elnök: Köszönjük szépen. Elnök úr. 

Kálmán László: Nagyon szépen köszönöm. És igen, a SZEM-mozgalomban jelentős részünk 
benne van, a volt polgárőrök. Ugye, ezt papíron és adatilag nagyon nehéz megjeleníteni, hogy ők 
mit láttak el és milyen információkat. A régi polgárőrök, akik már nyugdíjasként vannak ott és 
ott vannak, mint egyesületi tagságunkban, ugye, látjuk, hogy 47 fő, és abból az aktív fő 16 fő. Az 
összes többi az vagy adminisztratív tevékenység egy része, aki részt vesz, tehát ahol a bázisunk, 
ahova a számláink érkeznek, ennek az összegyűjtésében és egy kicsit a könyvelésben segítenek, 
és egy másik része pedig a SZEM-mozgalomban ma is ott van, még ha nem is látványos. Lehetne 
bővíteni a SZEM-mozgalom felé, az egy kicsit kérdéses, hogy hogy tud megjelenni a SZEM
mozgalom látványosan, tehát ennek valami olyan kommunikációs csatornát kell kidolgozni, ami 
működik. De egy jó hír lesz, hogy lassan a SZEM-mozgalomba bekerül egy-két kollegám az aktív 
állományból, és ők biztos, hogy ezt meg fogják reformálni. Viszont, viccet félretéve, most, amire 
nagyon-nagy szükségünk van, és azt mondom, hogy most van az ideje, az aktív állomány. Tehát 
az az aktív állomány, ráadásul az a célcsoport, aki nem is a fiatalok, hanem az a felnőtt 
célcsoport, akivel a közbiztonsági tevékenységben tudjuk a létszámot növelni. Nem kell nagyra 
gondolni, egy három-négy fős növekedést szeretnénk elérni. Nem többet az idei évben, de 
muszáj, mert az önkéntes szervezeteknek ez az utánpótlás kérdése a felnőtt állományban, ez a 
létüknek a kérdése. Tehát idősödik el a mi szervezetünk is. És kell a pótlás, fiatalok elindulnak -
és az iskola, én bízom benne, el is fogja indítani, és meghozza a gyümölcseit, hogy lesznek -, 
viszont ők nem vehetnek részt a közbiztonsági, bűnmegelőzési programban. Ők még oda nem 
mehetnek. Kell egy réteg most a pótlásra mindenképpen, és tényleg ehhez szükségem lenne 
mindenki segítségére, már elnézést. Azonkívül, hogy a közösségi médiában is elindítunk egy 
toborzókampányt, de tényleg kell, nem sok, három-négy fő, aki ütőképes, hogy még 
ütőképesebbé tegyük, még jobban meg tudjuk jeleníteni a polgárőrséget, a nappali szolgálatok is 
sűrűsödjenek, ehhez kell növelnünk. Jó, és még egyet elfelejtettem, ami nagyon fontos: idei 
évben elindítottunk januártól egy programot a Közterület-felügyelettel együtt, ami azt jelenti, 
hogy heti két alkalommal közös szolgálat van velük is, most már nem csak a Rendőrséggel. Jó, 
tehát ennyit szerettem volna hozzáfűzni. 

Elnök: Köszönjük szépen. Hogyha nincsen más kérdés vagy észrevétel a beszámolóval 
kapcsolatban, akkor azt szeretném kérni a Tisztelt Bizottságtól, hogy azzal, hogy elfogadjuk a 
támogatás elszámolásáról szóló előterjesztést, köszönjük meg Kálmán László elnök úrnak és a 
polgárőrség teljes állományának a tavalyi és a következő évi munkáját is. Szavazást kérek 
szépen. 
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A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és 
Állatvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Polgárőr Egyesületnek nyújtott 
2022. évi támogatás elszámolásáról szóló 72. számú előterjesztést támogatja [4/2023. (II. 
22.)]. 

Elnök: Köszönöm szépen, megállapítom, hogy 7 igen egyhangú szavazattal elfogadtuk az 
elszámolást, ezzel lezárom ezt a napirendi pontot. 

2. napirendi pont: 
A Kőbányai Polgárőr Egyesülettel kötendő együttműködési megállapodás 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

Elnök: Megnyitom a második napirendi pontot, amely a Kőbányai Polgárőr Egyesülettel kötendő 
együttműködési megállapodásról szól, ez a 73. számú előterjesztés. Előterjesztő Mustó Géza 
Zoltán alpolgármester úr, aki nem kívánja most kiegészíteni. Szó volt a frakcióvezetőin kettő 
dologról is, amit Radványi alpolgármester úr vetett föl, úgyhogy meg is adom neki a szót. 

Radványi Gábor: Köszönöm szépen a szót. Igazából az utóbbi időben, már évek óta, persze nem 
is az utóbbi időben, elharapózott nagyon az, hogy a dohányboltoknak a környéke az nagyon 
szemetes, ott randalíroznak, tehát igen komoly rendészeti feladat elé állítja a kerületet. Több 
szereplőt, nemcsak a polgárőröket, és arra gondoltam, hogy ezt valamilyen módon az 
együttműködési megállapodásba is nyomatékosítani kellene, és erre tennék javaslatot a 2. 
pontban. Illetve még az előbb említettem a büntetés-végrehajtási intézmények körüli tiltott 
kapcsolattartás ügyében, valamilyen módon ezt a két intézményt beletennénk, és szövegszerű 
módosító javaslatom lenne a 2. ponthoz, ahol ott vastagon szedett, az Egyesület kiemelt 
figyelmet fordít - itt a továbbá kikerülne - a közterek és a parkok védelmének biztosítására, a 
dohányboltok környékének, valamint a büntetés-végrehajtási intézmények környezetének 
ellenőrzésére, felügyeletére. Ezzel egészülne ki ez a 2. pont. Amennyiben a Bizottság egyetért, 
akkor a Bizottság módosító javaslatát a Testület remélhetőleg támogatni tudja, illetve az 
előterjesztő, ha befogadja ezt a javaslatomat, akkor ez megoldható. Illegális hulladékot mondja a 
Jegyző úr. Az nem, az továbbra is benne lenne. Igen, és az illegális hulladék, de lehet az illegális 
hulladék után is tenni azt a kettőt, amit én javaslok. Ennyi lenne a módosításom, köszönöm. 

Radványi Gábor szóbeli módosító javaslata: a határozattervezet 1. melléklet 2. pont második 
mondata helyébe az alábbi szöveg lép: 
„Az Egyesület kiemelt figyelmet fordít a közterek és a parkok védelmének biztosítására, a 
dohányboltok környékének, a büntetés-végrehajtási intézmények környezetének ellenőrzésére, 
valamint az illegális hulladék-lerakóhelyek ellenőrzésére." 
Indokolás: a komoly rendfenntartó munkát igénylő két terület szerepeltetése az együttműködési 
megállapodásban nyomatékosítja azok fontosságát. (73/1. módosító javaslat) 

Elnök: Köszönöm szépen, Alpolgármester úrnak. Először Elnök urat kérdezném meg, hogy mit 
gondol erről a módosításról, és azt követően beszéljünk róla. Tessék? Azt értem, csak hogyha az 
Egyesület nem szeretné, akkor is? Akkor az előterjesztőt kérdezem meg a módosító javaslatról. 

Mustó Géza Zoltán: Teher alatt nemesbedik a lélek, terheljük még tovább a polgárőrséget. 
Befogadom a módosítót, köszönöm. 

Az előterjesztő támogatja 73/1. módosító javaslatot. 
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Elnök: Köszönjük szépen, azért Elnök urat meghallgatnánk, a véleményét erről a tevékenységről. 

Kálmán László: Ahogy korábban is mondtam, egybeesik az elképzelésünkkel, a közterület
felügyelettel való közös szolgálattal is teljes mértékben egybeesik, úgyhogy semmilyen problémát 
nem okoz, igenis oda kell figyelni, ez nagyon sokat jelent a kerület rendjének. Támogatom én is. 

Elnök: Köszönjük szépen. Akkor az előbbi kiegészítéssel, amelyet befogadott az előterjesztő, 
kérem, hogyha nincs több kérdés vagy hozzáfűznivaló, akkor a 73. számú előterjesztést fogadjuk 
el. 

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és 
Állatvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Polgárőr Egyesülettel kötendő 
együttműködési megállapodásról szóló 73. számú előterjesztést - a 73/1. módosító javaslat 
figyelembevételével - támogatja [5/2023. (II. 22.)]. 

Elnök Köszönöm szépen, megállapítom, hogy 7 igen egyhangú szavazattal elfogadtuk az 
előterjesztést is. Ezzel megtárgyaltuk a mai napirendünket. És felkérem - Ki szeretne aláírni? -
Kovács Róbert képviselőtársamat, hogy velem együtt írja majd alá a jegyzőkönyvet, és ezzel 9.50 
perckor lezárom a Bizottság ülését. Köszönöm. 

jeem,{t'.1., ~ 

Stemler Diána 
bizottsági elnök 

Törvényességi szempontból ellenjegyzem: 

Dr. Szabó Krisztiá 
jegyző~ 

\ ~ 
Kov: cs RJ

1
bert 

bizottság~ tag 
\ 
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A jegyzőkönyv mellékletei 

✓ meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) 

✓ jelenléti ív 

✓ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) 

• határozatok melléklete 

o írásban benyújtott módosító javaslat 

• jegyző törvényességi észrevétele 

o interpelláció 

o titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

• felszólalási jegy 
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BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐ-TESTÜLET 

KÖZREND- ÉS ÁLLATVÉDELMI BIZOTTSÁG 

Jelenléti ív 

a 2023. február 22-én (szerdán) 9.00 órakor megtartott Közrend- és Állatvédelmi 
Bizottság ülésére 

Bizottsági tagok: 

Stemler Diána elnök 

Ács Andrea 

Hódi Richárd 

Irmalós Bence 

Kovács Róbert 

Marksteinné Molnár Julianna 

Dr. Mátrai Gábor 

Vincze Sándor 

Tanácskozási joggal: 

Dr. Szabó Krisztián 

Dr. Mózer Éva 

D. Kovács Róbert Antal 

Mustó Géza Zoltán 

RadványiGábor 

Somlyódy Csaba 

Weeber Tibor 

Dr. Ács Viktória 

Dr. Szüts Korinna 

Dr. Nagy Jolán 

Herendi-Mezei Judit 

Ehrenberger Krisztina 

Horváth Attila 

Aláírás: 
~~ 

--~ -----~~ 

jú.(cAr.:_ .. IJ.!??{f .......... ________ . _________ _ 

-- ~ ----- /J--r:4)--------------------···· 

-- ~ ---(&-·~ ·-··------ --------··· 

if. .. ~ ......... . 



BUDAPEST FÓVÁROSX. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐ-TESTÜLET 

KÖZREND- ÉS ÁLLATVÉDELMI BIZOTTSÁG 

Jelenléti ív 

a 2023. február 22-én (szerdán) 9.00 órakor megtartott Közrend- és Állatvédelmi 
Bizottság ülésére 

Aláírás~~ 


